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封面说明：新疆巴音郭楞蒙古自治州的巴音布鲁克草原景观(新疆师范大学地理科学与旅游学院孙浩捷

摄)。巴音布鲁克草原位于天山山脉中段的高山问盆地，四周为雪山环抱的典型禾草草甸草原。艾则孜提约

麦尔·麦麦提等基于MODIs数据，研究了新疆天山及其南北两侧主要绿洲的植被水分利用效率(嗍及其
时空变化，探讨了其影响因素(本期490-500页)。
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Cover illustration：The Bayanbulak grassland landscape in the Bayingolin Mongol Autonomous Prefecture，Xin—

jiang，China(Photographed by SUN Hao-Jie，Institute of Geographical Science and Tourism，Xinjiang Normal

University)．The Bayanbulak grassland is located in intermountain basin covered by meadow grasses．Maimaiti et

a1．studied the spatio—temporal distribution of the vegetation water use efficiencies(wuE)in Tianshan Mountains

in Xinjiang and its north and south sites and their influencing factors(Pages 490-500 of this issue)．
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